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Referat FAU-møte Manglerud skole, 27.01.2025 
Antall deltakere: ca 33 personer 

Referent: Gry Vilde Østensen, nestleder FAU 

Dagsorden 
• Velkommen og godkjenning av referat 

• Rektor informerer 

• Økonomistatus FAU 

o Budsjett for 17. mai 2025 

• Hvordan får vi opp engasjementet hos foreldrene? 

• Innmeldte saker 

• Eventuelt  

• Møteslutt og videre arbeid 

1. Velkommen og godkjenning av referat 
Referat fra FAU-møtet 09.12.2024 blir ettersendt. 

2. Rektor informerer 
Skolebehovsplanen - høring våren 2025 

Utdanningsetaten kommer til å sende ny skolebehovsplan på høring våren 2025. Høringen starter 

antageligvis i uke 10 og avsluttes i uke 19. Skolebehovsplanen er en samlet framstilling av alle 

planlagte og foreslåtte byggeprosjekter i Osloskolen, både utvidelser og rehabiliteringer. Nytt denne 

gangen er at horisonten er 20 – 25 år, mot 10 år tidligere. FAU kan komme med uttalelse om det er 

noe som angår Manglerud skole.  Dersom det er behov, kaller styret inn til ekstraordinært FAU-møte 

for å behandle en uttalelse. Link til Skolebehovsplanens nettside. 

Trafikk 

Skolen er veldig takknemlig for at foreldre stiller opp som vakter på parkeringsplassen. Det hjelper 

med én person i gul vest. Rektor er mest bekymret for trafikksituasjonen i Plogveien når biler og 

busser kjører opp på fortauet. FAU trafikkgruppa har sendt henvendelse til BYM, rektor har også 

gjort det. Veien ble ryddet rett før siste snøfall. Skolen oppfordrer foreldre til å sende inn 

Bymelding eller e-post til Bymiljøetaten for å be om at snøen blir ryddet der den forårsaker farlige 

situasjoner. 

Skolekor 

Skolen har inngått samarbeid med Kulturskolen. 1. og 2. trinn har kor hver fredag i AKS-tiden. 3. og 

4. trinn starter med kor etter påske. Skolen sender ut informasjon og påmelding. Skolekoret ligger 

brakk pga manglede dirigent. Mål om at dette halvårets løsning på AKS skal gjøre at skolekoret kan 

starte igjen til høsten. 

Skolesangen 

Sangen er klar. Alle klasser skal lære seg denne når den er spilt inn. 

Skoletur 10. trinn 

https://www.oslo.kommune.no/skole-og-utdanning/skoleoversikt-og-skolekrets/skoleutbygging-i-oslo/skolebehovsplanen/#gref
https://www.oslo.kommune.no/etater-foretak-og-ombud/bymiljoetaten/#gref
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Lærere på tre skoler i bydel Østensjø har hatt workshop om innholdet i skoleturen. Det blir 

sannsynligvis et leirsted på Østlandet, som alle kan komme til (universelt tilgjengelig) - muligens 1 

dag på Utøya og 2 dager på leirstedet. Skolen har satt av penger i budsjettet til skoletur for 10. trinn 

til høsten 2025.  

Skoleball og vitnemålsutdeling 

Rektor tenker at målet er at skolen tar over selve arrangementene. Ønsker at foreldrene bidrar med 

mer praktiske ting, men at skolen holder i ballet. Kommer tilbake til konkret hvordan dette skal 

løses. Skolen har påtatt seg å bekoste vitnemålsutdelingen i juni, men ikke skoleballet i februar i år. 

Skolen planlegger løsningen for skoleball neste skoleår blir annerledes.  

Læringsbrett 1. og 2. klasse – signaler om redusert bruk fra byrådet 

I dag er det på disse trinnene brettene blir brukt minst. Fornuftig bruk i begrenset omfang er bra når 

man skal lære seg å lese og skrive. Manglerud er fremdeles i innkjøringsfasen. Målet er å få alle til å 

knekke lesekoden i 1. klasse slik at ingen elever blir hengende etter. Rektor mener det nå ikke er noe 

hensikt i å droppe iPad på 1. og 2. trinn.  

Apper i læringsbrettet 

Appene blir aldri registrert på elevnavn. Heller ikke registrert på skole, men felles i Osloskolen. Norli 

lesekonkurranse er ikke ok iht. GDPR.  

Elevundersøkelsen 

Overblikk på tallene - Manglerud er på Oslosnittet. Skårer høyt på felles regler for elevene, støtte fra 

foreldre/lærere og generell trivsel. Skårer dårlig på motivasjon og mobbing, men mobbetallene er 

ikke verre enn snittet i Oslo.  

Hva skolen gjør for å komme bak tallene: 

• Mobbetallene: Elevene svarer på en Formsundersøkelse som er veldig konkret og enkel. 

Skolen ønsker å finne ut hva som ligger bak tallene.  

• Undersøkelsen er ikke anonym. Det er kun læreren som får vite svaret. Lærer tar kontakt 

med eleven etterpå, og de legger prosessen videre sammen.  

• Tar særskilte undersøkelser i enkelte klasser skolen vet det er utfordringer med 

læringsmiljøet. 

Neste FAU-møte - rektor ønsker at FAU skal ta stilling til følgende: 

• Skal ungdomsskoleelever få gå i butikken/på senteret i storefri? Elevene leverer inn 

telefonene ved skolestart og mange har derfor ikke penger/kort tilgjengelig og noen sniker 

da på bussen. 

• Noen klasser er på et julespill i kirken. Skal vi tillate gudstjeneste/kirkebesøk rundt juletider?  

TROA – Hva vil det si for foreldrene? - workshop på neste FAU-møte 

• Arbeidsgruppene Skolemiljø og pedagogikk og Nettvett: Forberede workshopen med rektor 

og FAU-styret 

• Hensikt: Implementere TROA blant foreldrene på Manglerud og skape større engasjement 

hos foreldre  
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3. Økonomistatus FAU 
Økonomiansvarlig Andreas Kerr-Wang informerte. Ingen bevegelser siden sist.  

Budsjett for 17. Mai 2025: 

Mads Bleken informerte om budsjett og planer. Redusere kostander og øke inntekter. Tidligere år 

har det vært mye svinn. Redusere dette også. Lage mal for dreiebok for 17. Maiarrangementet slik at 

det gir gode forutsetninger for arrangementet til neste år. 17. maikomiteen rydder på FAU-rommet.  

4. Hvordan får vi opp engasjementet hos foreldrene? 
Utsatt til neste møte. Vil bli jobbet med sammen med workshopen om hva TROA betyr for 

foreldrene på Manglerud.  

5. Innmeldte saker 
Skoleball og vitnemålsutdeling søker om 4000 kroner til duker og pynt som kan gjenbrukes til neste 

år. 

Vedtak: FAU innvilger 4000,- til skoleballgruppen til duker/pynt som kan gjenbrukes neste år. 

6. Eventuelt 
Ingen saker.  
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7. Oppdatering fra arbeidsgruppene – ikke gjennomgått i møtet 

AKS 
Ingen oppdatering. 

Natteravn 
Hensikten med gruppa: Sørge for at 5.-10. klasse stiller med natteravner utover skoleåret slik at vi 

kan bidra til et trygt miljø for barn og ungdom på Manglerud og Høyenhall. Vi koordinerer 

natteravning med Høyenhall skole og kommuniserer med andre relevante parter som Klubb1, 

Utekontakten og Natteravnene sentralt. 

Fordeling av ansvar for rekruttering fremover: 

• Christer Groth (8A) har ansvaret uke 1-3 

• Even Sørby / Karoline D. Mirkovic (9A) har ansvaret uke 7+9 (uke 8 er vinterferie), inkludert 

skoleballet torsdag 13. Februar 

 

På FAU-møtet i desember diskuterte vi om vi treffer vi barna og ungdommene der og når de er, eller 

bør vi endre tidspunkter, ukedager eller rute for natteravnsrundene? Vi tenker å kontakte Klubb1, 

Utekontakten og skolen/rektor for å få innspill. 

Fredrik Vraalsen hadde møte med Juan som leder ungdomsavdelingen i Klubb1 torsdag 16. januar 

hvor vi fikk litt oppdatering på status på ungdomsklubben og diskuterte spørsmålene over. Vi ble 

også enige om at vi kan levere tilbake natteravnsutstyret som lagres på Klubb1 noe senere på 

fredagene, slik at vi kan utvide natteravnsrunden litt etter at klubben stenger og det er mange 

ungdommer ute. 

Vi er blitt invitert i møte med de andre natteravnsgruppene i bydelen samt Utekontakten og 

forebyggende politi den 13. februar. 

Skolemiljø og pedagogikk 
Hensikten med gruppa: Bidra til et trygt, inkluderende og utviklende læringsmiljø for alle elever. 

Støtte tiltak som fremmer god undervisning og sikrer elevenes trivsel og læring.  

• Gruppen har et ønske om at IB og "vanlig" skole blir bedre kjent. Hvordan jobber skolen med 

dette? Man kan ha undervisning og temadager på tvers. Skolen må gjerne si ifra dersom FAU 

kan bidra. 

• Voksen tilstedeværelse på skolens inne- og uteområde i forhold til å vise respekt og hvordan 

behandler vi hverandre. Er det en utfordring å dekke inspeksjon? 

• Hva er skolens handlingsplan for hva både skolen og foreldre kan gjøre dersom noen blir 

plaget av andre.  

• Handlingsplan ved fravær. Når tar skolen kontakt med hjemmet og hvordan følges dette 

opp? Det oppleves blant foresatte at det er ulik praksis fra lærer til lærer. 

Nettvett 
Til stede: Anders Mørland (vara for Ihsan, 1A), Leif hamnes (7D) Thorbjørn Anvik (6C) 

Arbeid med arbeidsoppgaver og målsettinger for gruppa: 

• Undersøkelse for å finne ut hva foreldre og foresatte på Manglerud tenker om nettevett, 

hvilke behov de har, hvilken praksis de har og om det er forskjell på teori og praksis. Hva 

ønsker de seg? Hvilke bekymringer har de?  Hvilke bekymringer har man på de ulike 
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trinnene? Aldersgrenser for smarttelefon, smartklokke, SOME osv. Hvor ønsker foreldrene at 

grensene skal gå? Spesielt smarttelefon og sosiale medier. Kanskje bør vi dele opp 

undersøkelsen fra 1-4, 5-7 og 8-10 . 

• Når vi har noen resultater – kjøre ut en kampanje «Alle andre har det». Kan vi gi foreldrene 

ryggdekning på at det er lov å være «litt kjip»?  

• Kan vi få klassekommunikasjonen inn på ett medium som man kan holde styr på?  

Undersøkelsen må inn i skolens regi, via rektor, og være innenfor lovverket med tanke på 

personvern. Får vi lov til å sende ut et spørreskjema. Har rektor innspill til spørsmålene? Dette tar 

Thorbjørn ansvar for.  

Forslag til utarbeidelse av spørsmål: 

• Registrere – enten pr alderstrinn eller 1-4, 5-7, 8-10 – hva er tillatt?  

• Når mener du at aldersgrensen for smarttelefon bør være? 

• Når mener du at aldersgrensen for sosiale medier bør være?  

• Hvor mye skjermtid mener du det er greit at ditt barn får etter skoletid? 

• Hva er du mest bekymret for når det gjelder nettbruk? (Åpent spørsmål)  

• 8-10 Hvilke sosiale medieplattformer bruker ditt barn? Ingen – osv.  

• 5-7 Hvilke chattgrupper bruker ditt barn?  

• 1-4 Hvor nøye er du på aldersgrenser på serier og filmer for ditt barn? 

Trafikksikkerhet, idrett og uteområder 
Undersøkelse om elevenes behov ifbm skolegård er distribuert via skolemelding til både elever og 

ansatte. Litt sparsommelig respons tross påminning i FAU-møte. Skolens kontaktpersoner for elevråd 

er kontaktet uten respons, med hensikt å inkludere elevrådets engasjement.  

Arrangert trafikkvakter ved parkeringen i to omganger. 

Skolehagen 
Ingen oppdatering.  

17. Mai 
Jobbet med budsjett og laget informasjonsark som skal sendes ut til alle foreldrene på 4. trinn.  

Skoleball og vitnemålsutdeling 
Gruppa jobber videre mot skoleballet den 13. februar. Vi har hatt planleggingsmøte med komitéen 

hver mandag den siste tiden, og et møte til med ledelsen. For å samle inn penger har vi arrangert 

pantedugnad og Spond-lotteri. Det har blitt sendt ut invitasjon til elevene med regelverk for 

kvelden., Dugnadsliste med foreldreoppgaver sendes ut førstkommende uke. 

8. Møteslutt og videre gruppearbeid 
Gruppene jobber videre. Møteslutt kl 20.00. 
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